
Re: Reactie op uw mail "Vragen over de werking van het kerkrecht"

G1
Vr 24-7-2020 12:20

Aan: [secretaris Deputaten Hoger Beroep]; hogerberoep@gkv.nl
CC:  M1

Geachte deputaten,

Bedankt voor het feit dat u uw overwegingen op basis waarvan u heeft besloten ons niet van 
antwoorden te kunnen voorzien. We respecteren dat. We zijn het ook met u eens dat het 
beantwoorden van de vragen eerst en vooral aan de deputaten kerkrecht toekomt. Tot op heden is 
die beantwoording echter ook nog uitgebleven.

Het bevreemdt ons dat zowel de NGK als ook de CGK onze vragen frank en vrij beantwoorden en 
dat de GKV daar toch veel moeite mee blijkt te hebben. We ervaren dat verschil in benadering als 
vervelend en we vragen ons inmiddels niet meer af waarom dit het geval is.

Uw tweede argument om niet in te gaan op onze vragen betreft een aanname uwerzijds die zeer 
onjuist is en die ons raakt. Hoewel we ons liever meteen hadden neergelegd bij uw besluit, vormt 
hetgeen u naar voren brengt dan ook de directe aanleiding om u aan te schrijven. Wij hebben ons 
al vanaf december 2019 op geen enkele wijze met de acties van broeder xxx richting GS bemoeid, 
[..............].                

                 
                 

                
                     

  

Met

 

vriendelijke

 

groet,

G1

 

en

 

M1




